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VÁŠ DOPIS či:

ZE DNE:

NAŠE či.: UMCP21/21862/2023

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: DiS. Helena Gryčová

TEL; 281012928

E-MAIL: helena.grycova@praha21 .cz

DATUM: 20.12.2023

Věc: Zápis zjednání Komise vzdělávání a výchovy. ze dne 13.12.2023

Místo konání:

Malá zasedací místnost úřadu (1. patro ÚMČ)

Přítomní:

Ing. Lucie Ponicová

Mgr. Yvona Trčalová

Mgr. Libor Skala

Mgr. Iveta Průšová

Omluveni:

Tomáš Buřil

Mgr. Lucie Doležalová

PhDr. Veronika Havelková, Ph.D.

Neomluveni:

Ing. Miroslav Střihavka

Hosté:

Mgr. Lucie Filipínská, Ph.D.

Mgr. Zora Marasac

Program:

1) ZŠ - představení preventivních programů ve školním roce 2023/2024

2) MŠ — představení preventivních programů ve školním roce 2023/2024

3) Inspekční zprávy ZŠ + MŠ + protokoly z kontrol dotací

4) Rozpočet na rok 2024 pro ZŠ + MŠ
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5) Různé

6) Diskuze — téma návykových látek na půdě ZŠ

Průběh jednání:

Jednání Komise vzdělávání a výchovy zahájila v 17.00 hod její předsedkyně pí Ponicová.

Seznámila členy a hosty komise 3 body programu.

1) ZŠ — představení preventivních programů ve školním roce 2023/2024

Paní Marasac, preventista MZŠ, představila preventivní program ZŠ, který připravila na

školní rok 2023/2024. Informovala členy komise, že je na pozici preventisty krátce, a

proto vsoučasné chvíli velké změny oproti předešlému roku nechystá, navázala na

Minimální preventivní program 2 let minulých. Nejprveje nutné, aby si zmapovala situaci

a získala zpětnou vazbu od třídních učitelů na jednotlivé preventivní programy.

Preventivní témata jsou součástí klasické výuky i třídnických hodin. Preventivní

programy se zaměřují hlavně, ale nejen na — návykové látky, vztahy ve třídách, šikanu,

bezpečnou komunikaci na internetu, toleranci kdruhým (kulturní rozdíly např.

vsouvislosti s UA žáky) aj. Dále zmínila, Že třídní učitelé prošli školením organizace

Odyssea rozvíjející jejich dovednosti, jak postavit dobrý program na adaptačním a

stmelovacím soustředění (zaměření hlavně na děti přecházející 21. na 2. stupeň). Na

2.stupni fungují třídnické hodiny, ve kterých pracují s klimatem třídy. Dalším velkým a

komplexním preventivním programem na škole je program KiVa, který se zaměřuje na

prevenci a řešení školní šikany (3Ietý program, KiVa tým přímo na škole, proškoleno na

120 pedagogů). Škola využívá externí dodavatele preventivních programů a organizace,

jako např. Život bez závislosti, Proxima Sociale, Neposeda aj. Nově se zavedly tzv.

Kavárny pro rodiče, které umožňují rodičům se neformálně setkat s pedagogy či různými

odborniky. | nadále by škola ráda spolupracovala s PČR.

2) MŠ — představení preventivních programů ve školním roce 2023/2024

Paní Průšová, ředitelka MŠ Rohožník, stručně představila preventivní programy našich

MŠ. Využívají preventivních divadélek, do školek dojíždí PČR se svými preventivními

programy či využívají programů profesionálních záchranářů (úrazy, ochrana zdraví atd.).

3) Inspekční zprávy ZŠ + MŠ + protokoly z kontrol dotací

V mateřských školách v roce 2023 neproběhla žádná externí kontrola / audit.

Na základní škole proběhla 2 x kontrola České školní inspekce tzv. na udání- 1 x ČŠI

vyhodnotila, že škola nijak nepochybila, 1 x ČŠI navštívila školu díky žákovi, který ten den

nebyl ve škole přítomen a Žádné pochybení tak nezjistila. V listopadu proběhla ve škole

hloubková kontrola České školní inspekce. Předmětem inspekční činnosti bylo

hodnocení kvality a efektivity poskytovaného vzdělávání a s ním souvisejících školských
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služeb, zejména sohledem na podmínky, průběh a výsledky vzdělávacího procesu.

Součástí kontroly také byla kontrola dodržování vybraných právních předpisů. Kdatu

jednání KW zatím nebyl kdispozici hodnotící protokol od ČŠI. Osobní hodnocení ČŠI

ihned po ukončení samotné kontroly bylo vesměs pozitivní a neshledali žádné

pochybení školy.

4) Rozpočet na rok 2024 pro ZŠ + MŠ

Radní pro školství, paní Filipínská, představila rozpočty příspěvkových organizací pro rok

2024 a zhodnotila, že rozpočty pro příští rok jsou navýšeny jen mírně, a to vzhledem

k cenám energií. Schválené rozpočty příspěvkových organizacíjsou zveřejněny na úřední

desce. Dále zmínila větší investiční akce, které plánuje základní škola, jako je například

nová polytechnická učebna včetně vybavení a výukových pomůcek.

5) Různé

Radní pro školství, paní Filipinská otevřela téma jídelny na 2. stupni ZŠ. Jsou dny, kdy

vjeden čas přijde do jídelny 22 tříd najednou, mnoho žáků odradí velké fronty a

rozhodne se obědu nevyužít. Je nutné přijmout několik opatření, aby se situace mohla

zlepšit. Jedním z opatřeníje přidání stolů + židlí do jídelny, prostor na to je. Ředitel ZŠ

přislíbil zajištění. Další z možností by byl přechod několika tříd z 2. stupně do jídelny na

1. stupni. Tento návrh pan ředitel ZŠ nepodpořil. Další možností, jak ulehčit náporu

vjídelně by byla úprava rozvrhu. Ředitel ZŠ tuto možnost bere vpotaz. Od dalšího

školního roku by výrazně pomohlo, kdyby se všechny 4. třídy umístili na 1. stupeň ZŠ a

tím sejídelně na 2. stupni odlehčilo.

Jednání KW bylo ukončeno v 18.40 hod

Další termín jednání KW bude dohodnut emailem.

  

   

 

Zapsala: dne 13.12.2023 tajemnice komise Helena Gryčová

Ověřila: dne 4. 1. 2024 předsedkyně komise Lucie Ponicová
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